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Kommunstyrelsen 

Svar på medborgarförslag – Beachvolleybolls-
verksamhet 
Sammanfattning 
Förslagsställaren vill att en beachvolleyverksamhet etableras i Trelleborg. 
Förslagsställaren är välkommen att öppna tänkt verksamhet i Trelleborg och en 
sådan etablering bör hanteras enligt förslag från KFN, dvs på samma sätt som 
padelhallar hanteras. 

KLF gör ingen bedömning om förslaget utan konstaterar att om ett kommunalt 
engagemang krävs eller förutsätts så blir frågan om en Beachsvolleyverksamhet en 
fråga om verksamhetslokaler.  

För att kommunen ska kunna hantera och prioritera mellan olika lokalbehov och 
investeringar finns en fastlagd lokalförsörjningsprocess. För att kommunen över tid 
ska kunna ha styrning på lokaler, lokalbehov och kostnader är det av yttersta vikt 
att lokalfrågor följer lokalförsörjningsprocessen. Enligt lokalförsörjningsprocessen 
är det respektive nämnd som sammanställer sina lokalbehov årligen i en 
lokalrevision. Alla nämnders lokalrevisioner sammanställs och behoven prioriteras 
sedan i lokalförsörjningsplanen. Lokalförsörjningsplanen är sedan ett underlag till 
budgetprocessen och investeringsbeslut. 

Frågan om en beachvolleyverksamhet ska hanteras i den ordinarie 
lokalförsörjningsprocessen och inte som en åtgärd kopplat till ett 
medborgarförslag. Medborgarförslaget bör därför överlämnas till KFN att avgöra 
om behovet finns och i så fall lyfta lokalfrågan i kommunens ordinarie 
lokalförsörjningsprocess. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse Svar på medborgarförslag – 
Beachvolleybollsverksamhet, KS 2021/374, 2022-03-08 
Yttrande från KFF över medborgarförslaget, KFN 2021/86 
KF beslut 2021-05-31 § 190 

Kommunledningsförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslås besluta att föreslå kommunstyrelsen 
besluta 
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att överlåta till KFN att avgöra om behovet finns och i så fall lyfta lokalfrågan i 
kommunens ordinarie lokalförsörjningsprocess. 

Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
KFN 
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Ärendet 
Medborgarförslaget lyder: 

Mitt namn är NN och arbetar som Idrottslärare. Jag har arbetat i Trelleborgs 
kommun i ca 20 år fram till 2018 då jag fick jobb på Ljungenskolan i Höllviken. 
Idrott i alla dess former är min passion och förutom att ha arbetat med det har jag 
även utövat volleyboll i många år. Nuförtiden spelar jag beachvolleyboll på Hyllie-
sportcenter i Malmö. Detta har då väckt idén som ligger till grund för att jag 
kontaktar er. Hyllie sport-center har 3 inomhus beachvolleybollsplaner med 
uppvärmd sand, bollar att hyra samt ett ljudsystem för vem som helst att spela upp 
sin egen musik. Jag hade önskat att ha en liknande lokal i Trelleborg, har spånat 
på idén länge och alla kontakter jag har på b.la. gymmet har yttrat att detta 
verkligen är något som skulle uppskattas i Trelleborgs kommun. Idén: Att starta ett 
Beachvolley-Center i Trelleborgs kommun i en av barackerna som ligger i gamla 
hamnen vid sidan om Paddel och Boule-banorna. Denna typ av verksamhet lockar 
folk i alla åldrar, ungdomar, vuxna och även barn i vuxet sällskap. I Baracken 
skulle en större renovering ske för att få plats med två till tre 
beachvolleybollsplaner inomhus samt två planer utomhus på södra sidan av 
baracken, med utsikt mot havet. Det ska finnas två omklädningsrum, samt ett café 
där vi kan servera både dricka och tilltugg. Detta café ska kunna ha servering 
utomhus också för den ultimata sommarkänslan! Tanken är då att denna 
verksamhet ska vara igång året om, eftersom det finns möjlighet att både spela ute 
och inne. Det kommer finnas möjlighet för både privatpersoner och/eller 
företagsverksamheter att hyra en eller flera planer i en viss tid mot en avgift som 
hela sällskapet delar på. Förutom detta kommer även de mest skickliga spelare 
som spelar på elit-nivå ha möjlighet att teckna ett slags ”abonnemang” för att ha 
möjlighet att träna på någon av våra banor regelbundet. Framöver är tanken 
också att kunna hålla i turneringar för både amatörspelare samt elitspelare. Vi 
kommer såklart att ha ett maxantal per plan.  

Läget passar perfekt för denna typ av verksamhet. En unik miljö med strandkänsla 
som ger den semesterfeeling trelleborgarna törstat efter. Det kommer även att vara 
perfekt beläget med tanke på projektet ”västra piren” då en hel del bostäder 
kommer slås upp i detta område. Vad är då bättre än en aktivitetsverksamhet i ett 
modernt bostadsområde vid havet som är aktivt året om? Utifrån frågeställningar 
på b.la. gymmet har nästintill alla sagt att de anser volleyboll vara en väldigt rolig 
sport som passar alla på grund av att man kan få ett aktivt spel oavsett skicklighet. 
Det går alltså lika bra att ta sig hit för att spela med familj/vänner/kollegor eller 
att teckna ett abonnemang för att träna regelbundet på professionell nivå. 
Trelleborg har ingen volleybollsverksamhet längre, vilket betyder att människor i 
nuläget måste åka till Malmö eller Svedala för att spela, detta tycker jag är synd. 
Min tanke är ju såklart att se till så att trelleborgarna inte måste åka hela vägen 
till Malmö för att ha roligt! Speciellt när det nya bostadsområdet kommer att 
byggas vid kusten behövs fler saker som attraherar folket till att faktiskt vilja bo i 
området, något extra i vardagen. Denna stad har mycket potential och jag är en av 
de som vill satsa på Trelleborgs kommun! Lokaler: Jag har varit i kontakt med 
hamnen och vi har kollat upp lokalen. Hamnen gick med på att hyra ut lokalen för 
två beachvolleybollsplaner inomhus och två utomhus men kunde inte skriva 
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kontrakt för längre än tre år, enligt kommunens planer kommer det att byggas 
lägenheter på just denna plats. Denna typ av verksamhet kräver några år av 
planering och sen ytterligare tid för utförandet. Det är inte lönsamt att satsa så 
mycket när kontraktet inte håller längre än tre år. Det är då här jag har fastnat 
och behöver stöd från er! Mvh 

Svar på Motionen 

Kultur – och Fritidsnämnden har beretts möjlighet att yttra sig över 
medborgarförslaget och nämndens förslag är att förslaget ska hanteras enligt de 
interna riktlinjer som finns framtagna för etablering av padelhallar. 
Kommunledningsförvaltningen delar den uppfattningen. 

Kommunledningsförvaltningen gör ingen bedömning om förslaget är bra eller 
dåligt. Förslagsställaren får mer än gärna etablera en verksamhet i enlighet med 
förslaget. I dagsläget äger kommunen ingen lokal som skulle kunna vara lämplig 
utan lokal får sökas i det privata beståndet. 

Om kommunalt engagemang eller deltagande krävs eller förutsätts så blir frågan 
om en Beachsvolleyverksamhet en fråga om verksamhetslokaler.  

För att kommunen ska kunna hantera och prioritera mellan olika lokalbehov och 
investeringar finns en fastlagd lokalförsörjningsprocess. För att kommunen över tid 
ska kunna ha styrning på lokaler, lokalbehov och kostnader är det av yttersta vikt 
att lokalfrågor följer lokalförsörjningsprocessen. Enligt lokalförsörjningsprocessen 
är det respektive nämnd som sammanställer sina lokalbehov årligen i en 
lokalrevision. Alla nämnders lokalrevisioner sammanställs och behoven prioriteras 
sedan i lokalförsörjningsplanen. Lokalförsörjningsplanen är sedan ett underlag till 
budgetprocessen och investeringsbeslut. 

Frågan om en beachvolleyverksamhet ska hanteras i den ordinarie 
lokalförsörjningsprocessen och inte som en åtgärd kopplat till ett 
medborgarförslag. 

Eftersom detta svar på medborgarförslaget inte tar ställning till behovet av en 
Beachvolleyverksamhet får därför kultur- och fritidsnämnden bedöma behovet och 
i så fall lyfta frågan i kommunens ordinarie lokalförsörjningsprocess. 
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